
Art. 45 vragen 
 
Aan: College B&W  
 
Van: CDA Zwolle 
 
Datum: 28 Januari 2022 
 
Onderwerp: Luchtreinigers openbare gebouwen 
 
Geacht college,  
 
Op 28 Januari is er in de berichtgeving van RTL nieuws1 te lezen dat er een groot onderzoek 
plaatsvindt op ruim 85 scholen verspreid door Nederland. Dit onderzoek heeft zijn oorsprong in de 
corona-pandemie en is gericht op het filteren van de lucht in schoolgebouwen door het inzetten van 
speciale luchtreinigers, en hiermee besmettingen (van welk virus dan ook) te voorkomen.  
 
Vooruitlopend op de resultaten van dit grootschalige onderzoek, lijken de resultaten van kleinere 
voorlopende onderzoeken erg gunstig. Het voorbeeld hiervan wordt gegeven in Staphorst: hier is het 
aantal besmettingen op scholen drastisch afgenomen sinds het inzetten van deze luchtreinigers, en is 
het ziekteverzuim beperkt tot een minimum.  
 
Met oog op de huidige corona-pandemie én op het onmiskenbare belang van onderwijs voor de 
jongeren is het van belang om het onderwijs zo toegankelijk mogelijk te houden. Het terugbrengen 
van besmettingen zorgt ervoor dat jongeren geen lessen hoeven te missen, en hiermee hun 
schooltijd niet onnodig verstoord wordt. Het is dus van groot belang dat het ziekteverzuim van zowel 
leerlingen en personeel tot een minimum beperkt wordt.  
 
Gezien de huidige actualiteit omtrent het coronavirus vindt het CDA Zwolle het verstandig om 
vooruit te denken om ook in de toekomst beter voorbereid te zijn op virussen en andere vormen van 
virussen.  
 
Het CDA Zwolle stelt daarom de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is het college op de hoogte van het aankomende onderzoek van de TU Eindhoven, en het 
eerdere onderzoek in Staphorst2? 

 
2. In hoeverre overweegt het college om deze luchtreinigers ook in de Zwolse schoolgebouwen 

in te zetten? Zo ja, vanaf wanneer? Zo nee, waarom niet? 
 

3. Is het college van mening dat bij een positieve uitkomst van het onderzoek, dit een 
maatregel is die breder moet worden ingezet in de gemeentelijke gebouwen? 
 

4. Is het niet verstandig alvast een bestelling te plaatsen zodat, onder voorbehoud van goede 
resultaten uit het vervolgonderzoek,  er geleverd kan worden? Wanneer het onderzoek goed 
uitpakt dan staat Zwolle vooraan in de rij. Wanneer de resultaten van het vervolgonderzoek 
niet goed zijn, dan kan de bestelling worden geannuleerd.  

 
1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5283798/luchtreinigers-klas-onderzoek-corona-
besmettingen 
2 https://www.gelderlander.nl/buitenland/anderhalve-ton-voor-wonder-van-staphorst-dat-ondanks-omikron-
standhoudt~a98f0159/ 

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5283798/luchtreinigers-klas-onderzoek-corona-besmettingen
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5283798/luchtreinigers-klas-onderzoek-corona-besmettingen


 
 
Harold van Vilsteren 
 


